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Je dobré, že D. Odnoha se zúčastnil celého jednání ustavujícího zastupitelstva a
encyklopedicky ho popsal. Mrzí mne, že v komentářích nezaznívá nic, co by stálo za zamyšlení.
Pokud se chceme podívat na to co obyvatele čeká příští 4 roky, je nutno se odrazit alespoň
trochu od výsledku voleb. Nikdo bohužel neudělal po volbách, které skončily 6. 10. 2018
nějakou analýzu, predikci, atd.

  

Do zrcadlového zámku přišlo z veřejnosti celkem 13 osob – spočítal jsem je. Se znalostí
komunálně-politického prostředí v Kosmonosích by se zjednodušeně dalo říci, že jedenáctka
povýšila na čtrnáctku a není co řešit. Hlavní podíl na tomto výsledku má zdecimovaná ČSSD.
Tak jako v Ml. Boleslavi spadla ze 7 mandátů na 3, tak v Kosmonosích spadla ze 4 mandátů na
2. A při neúčasti kandidátky KSČM byl výsledek vcelku jasný, tj. všechny tři subjekty původní
jedenáctky nabraly po jednom mandátu - Dr. Masarčík 6, ANO 4, ODS + TOP 4. Novinkou hned
po volbách byla skutečnost, že Dr. Masarčík odstranil z uvolněné funkce místostarostu M.
Macouna a z kandidátky ODS+TOP 09 odstoupila MUDr. Jana Studničná a místo ní nastoupil
Ing. Josef Zedník. Vlastní jednání ustavujícího zastupitelstva byla taková šablonka pro děti z
mateřské školy, podle které starosta přečetl jednotlivé body a šli jsme v 18:40 domů. Oproti
jednání před 4 roky, 6. 11. 2014 – viz. zápis a usnesení na webu města, se to nedá srovnávat.
To snad ještě byla trochu komunální politika.

  

Jakých skutečností je nutno si všimnout a tudíž i předjímat budoucnost:

- ČSSD změnila svůj postoj. V Ml. Boleslavi se již v neděli večer po volbách všichni objali a
vytvořili 29 člennou koalici a R. Povšík je náměstkem primátora. Celkem jsou v Ml. Boleslavi na
radnici již čtyři náměstci (to strany před volbami neříkaly). V Kosmonosích došlo k něčemu
obdobnému, až na malé výjimky (Mgr. Pekařová) hlasovala dvojice v čele s Doc.Horákem
společně se čtrnáctkou a Doc.Horák dostal vedení Finančního výboru. 
- další skutečností, kterou bude muset čtrnáctka řešit, je umístění bývalého místostarosty M.
Macouna do struktur organizací města, či městského úřadu. Uvidíme, jestli to bude s.r.o., které
se v minulém roce snažila jedenáctka na třech zastupitelstvech založit a stejně nezaložila. Či
zda to bude v jiné struktuře města.
- je vidět, že čtrnáctka chce řešit kulturu města. Dr. E. Masarčíka už přestalo bavit udržovat při
životě Muzejní spolek či Osvětovou besedu. Proto na závěr ustavujícího zasedání
zastupitelstva prohlásil, že Rada města Kosmonosy ustanoví kulturní komisi. Bylo to poněkud
chaotické, protože 20 min. předtím jsme schválili zřízení Výboru zastupitelstva pro školství,
kulturu a sport pod taktovkou ředitele ZŠ Milana Petráše. 
- a nakonec to hlavní: Dr. E. Masarčík nastupuje do neuvolněné funkce místostarosty města.
Seznámen s problematikou města určitě je …. jistě nám na příštím zastupitelstvu řekne, jak věc
uchopí, jaká bude struktura jeho práce, aby věci šly dopředu. Nepředjímejme. A přejme všem
vedoucím činitelům hodně úspěchů.
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A pro větší komplexní informovanost uveřejňuji tabulku výše odměn za jejich práci, která
nabývá účinnosti od 1. 1. 2019. Je to cca o 7% výše, než bylo doposud. A jestliže má
neuvolněný místostarosta pro město Kosmonosy nárok na odměnu 32.541,-Kč, tak ji jakkoli
nebudu zpochybňovat a jako první pro ni na zastupitelstvu zvednu ruku. A doufejme, že u toho
nebudou scénky typu, že se odměny zříká na oltář města či čehokoli dalšího. Protože poté by
mohlo za čas přijít zdůvodnění, že on to vlastně dělá pro město zadarmo, tak co by po něm
ještě občané chtěli.

  

  

Ing. Karel Blecha
zastupitel města Kosmonosy
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